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Katsaus valmisteluvaiheen asioihin 
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Kunnanjohtaja informoi kunnanhallitusta valmistelussa olevista sekä muistakin 
kuntaan ja kunnan toimintaan vaikuttavista asioista. Samassa yhteydessä on 
mahdollisuus käydä keskustelua ko. katsauksen pohjalta ja evästää 
valmistelutyötä. Katsauksen aikana voidaan myös kuulla viranhaltijoita, 
ulkopuolisia asiantuntijoita ja muita sidosryhmiä. 
 
- Ylirannan ranta-asemakaavan kaavoitusaloite 

 
 
Esittelijä Kunnanjohtaja Manninen Marjukka Iin kunta 
 
Päätösesitys Kuullaan tilannekatsaus ja merkitään tiedoksi. 
 
Päätös Ennen esityslistalla olevien asioiden käsittelyä kunnanhallitus kuuli yhteenvedon 

esityslistan ja valmisteluvaiheen asioista: 
 
1. Ylirannan ranta-asemakaavan kaavoitusaloite ja Pooki merituulivoima-alueen 
osayleiskaavan vireille laittaminen ja OAS nähtäville laittaminen (kello 17.03-
17.44) 
 
Kunnanarkkitehti Tapani Pukinkorva esitteli kaavoituksen ajankohtaiset asiat 
Ylirannan ranta-asemakaavan kaavoitusaloitteen käynnistämisestä sekä esitteli 
Pookin merituulivoima-alueen osayleiskaavan vireille laittaminen ja osallistumis- 
jarvointisuunnitelman (OAS) nähtäville asettamisen. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että kunnanarkkitehti Tapani Pukinkorva poistui 
kokouksesta kello 17.44. 
 
2. Valtarin koulun investoinnin käynnistäminen (kello 17.45-19.28) 
 
Sivistysjohtaja Virpi Risteelä, vt. yhdyskuntajohtaja Antti Määttä, 
hyvinvointijohtaja Janne Puolitaival, hallinto- ja talousjohtaja Jonne Karinkanta ja 
kunnanjohtaja Marjukka Manninen esitteli Valtarin koulun 
investointisuunnitelmaa. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että Jussi Kurttila liittyi kokoukseen kello 18.48 asian 
käsittelyn aikana. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että hyvinvointijohtaja Janne Puolitaival poistuivat 
kokouksesta kello 19.28. 
 
3. Kiinteistöohjelma (kello 19.28-19.39) 
 
vt. yhdyskuntajohtaja Antti Määttä esitteli kunnan kiinteistöohjelmaa. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että sivistysjohtaja Virpi Risteelä ja vt. yhdyskuntajohtaja 
Antti Määttä poistuivat kokouksesta kello 19.39 
 
Kokoustauko pidettiin (kello 19.39-19.50) 
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4. Strategiset asiat (kello 19.50-20.07) 
 
Kunnanjohtaja Marjukka Manninen esitteli ajankohtaisia asioita: 
 
- Kunnan johtoryhmän ja KH -ja KV-puheenjohtajien tapaaminen 11.2.2025 
- Ilmastoareenan 2026 -valmisteleva työryhmä 
- Työhyvinvointilähettiläät 
- Maanomistajatilaisuus 12.2.2025 
- Pohde, vuokrausneuvottelut 
- Oijärven nuorisoseuran juhlat 

 
 


